

駕駛教師複修課程時間表*
Timetable of Driving Instructor Refresher Course*

| 日期 Date | | 時間 Time | 通用單元 Generic Module | 專屬單元 (第一至第三組別) Specific Module (Group 1-3) |
|------------|---------------|-------------|------------------------|---|
| 07.01.2026 | 星期三 Wednesday | 09:00-13:00 | 已滿 | |
| | | 14:00-18:00 | | 已滿 |
| 04.02.2026 | 星期三 Wednesday | 09:00-13:00 | 已滿 | |
| | | 14:00-18:00 | | 已滿 |
| 18.03.2026 | 星期三 Wednesday | 09:00-13:00 | 已滿 | |
| | | 14:00-18:00 | | 已滿 |
| 15.04.2026 | 星期三 Wednesday | 09:00-13:00 | 已滿 | |
| | | 14:00-18:00 | | 已滿 |
| 06.05.2026 | 星期三 Wednesday | 09:00-13:00 | √ | |
| | | 14:00-18:00 | | √ |

* 只限私人駕駛教師報讀。指定駕駛學校的受限制駕駛教師（包括第四組別），請聯絡你的指定駕駛學校安排預約駕駛教師複修課程。
For private driving instructors ONLY. For restricted driving instructors of designated driving schools (including Group 4), please contact your designated driving school to arrange an appointment for a driving instructor refresher course.

註 Note :

1. 由於更新網頁需時，申請人可致電熱線（2736 0665）查詢及核實課堂尚餘名額。

Applicants may call the hotline (2736 0665) to check and verify the remaining quota of each class.

2. 每班課堂名額有限，額滿即止。申請人建議在需續領私人駕駛教師執照前至少一個月完成修讀課程。

Each class has limited seats. Applicants are advised to complete the course at least one month prior to the renewal of their private driving instructor's licence.